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 Hei. 
Jeg vil ytre min mening om at det bør legges til rette med både fortau og belysning langs veien 
forbi mitt hjem i Holsbergstien 82. Dette pga at det vil bli økt trafikk med flere nye boenheter i 
det nye feltet som det er regulert for her. Trafikken forbi her vil bli betydelig større da det ofte 
er opptil 2 biler pr. husstand nå til dags. Det er allerede en fare å slippe barna ut her i 
høst/vinter sesong da det ikke er belysning i feltet. Dette håper jeg virkelig det vil bli tatt hensyn 
til. 
Håper ikke det skjer en ulykke som rammer våre barn før dere tar notis av dette. 
Mvh Vibecke Fjæren, Holsbergstien 82 


